
Referat FAU-møte 11. oktober 2023 
Tilstede: Oda S, Luis C, Marthe M S, Monica G, Gunhild K, Kjerstine Aa, Stine H, Elena T, Julie D, Kent 

W, Bea v D. + Per B, Kathrine B. 

 

Velkommen. Valg av referent. Navnerunde 
• Hva er FAU, hva skal vi jobbe for: styrke skolen, være kritiske, samarbeide godt med ledelse 

og bydelen.  

• Hva skal vi ikke jobbe med: enkeltsaker. Dette er opp til ledelse/trinnlærerteam.  

• FAU vil være politiske og jobbe mer praktisk rettet. Eks på hva vi har fått til/jobber med nå: 

barnehage-overgang, natteravn, skolebibliotek, uteområde, Aks, skolehage osv. 

• Vi i FAU har i dag et godt samarbeidsklima med ledelse som vi akter å fortsette med. 

• Informasjon om hva Driftsstyret (DS) er: Marthe orienterte kort.  

• Videre i høst inviteres SALTO og rektor til FAU-møter. 

• Avslag av søknad til kommunen om å slette skolens gjeld. Men vi gir oss ikke! 

 

Valg av leder, nestleder og SMU 
Valg av ny leder - Luis Cerrato Thorsberg og nestleder - Gunhild Aarebrot Kilde. Jobber for å 

videreføre FAU sitt gode arbeid. 

Valg av SMU, skolemiljøutvalg: Eila (4.trinn) og Stine (1.trinn) 

 

Arbeidsgrupper 
Om arbeidsgruppene og nye og gamle medlemmer i gruppene: 

- Skolebibliotek: Elena, Ida T, Julie D, Bea (ny) 

- Skolehage: Elena, Monica (ny) 

- Aks-kontakt: Gunhild avslutter og Kent (ny) og som overtar. 

Utemiljø: Kjerstine (ny). HER TRENGS FLERE, vi snakker med trinn som ikke var til stede på 

møtet. (Gunhild holder i en aktuell søknad/Sparebankstiftelsen og Ungdomsbenken.) 

- Natteravn: Kathrine, Oda (ny) Kathrine foreslår en fordeling av datoer i høst på hvert trinn, 

hun følger opp i en egen epost, vi får ansvar om å fylle datoene med foreldre på våre trinn. 

Nye grupper, ideer. Per: Motorcross/mekkegruppe. Monica: gaming-gruppe. Vi snakker om å utvide 

utegruppa, inkludere den ikke-aktive Sportsgruppa inn her og ser neste møte på å igangsette nye 

aktiviteter. 

Åpnet skolebiblio etter høstferien, men vil stenge igjen ved Vinterferien pga ny oppussing 

(Skolebiblio-gruppa undersøker hvordan det ikke fullt må stenge.)  

 

Arbeid fremover 
Huske på at når skolen arrangerer IST home-kurs eller andre kurs i Kunnskapstrappa, der det 

potensielt er mange foreldre til stede, kan FAU poppe innom med info om natteravn f.eks. 



Vi ser på oppdatering av skolens nettside med FAU-kontakter osv. 

Luis ser på en måte å arkivere FAU dokument. 

Gunhild lager skisse til et årshjul til neste møte. Får innspill til Årshjul på epost/etter møtet. 

Nye datoer for høstens FAU: 7.november og 7.desember kl 18-19.30 på Klubbhuset. Ta med egen 

kopp. 


